
 

Betreft stijging aantal geiten. 

 
Geacht college, 

Sinds 7 juli 2017 geldt in Brabant een moratorium m.b.t. het houden van 
geiten. In november 2021 antwoordde de minister van VWS op 
Kamervragen van de PvdD dat ‘de groei van het aantal geiten afvlakte’. 

Uit CBS-cijfers blijkt iets anders. Volgens deze cijfers is het aantal geiten 
in Gemert-Bakel sinds 2017 met circa een vijfde toegenomen. 

Daarom de volgende vragen: 

1. Volgens CBS-cijfers bedroeg in 2023 het aantal geiten 4.813 in onze 
gemeente. Klopt dit aantal? 

2. Als bovenstaand cijfer klopt, is het aantal geiten gegroeid met 19% 
t.o.v. 2017; toen waren er 4.028 geiten. Klopt deze waarneming? 

3. Volgens dezelfde CBS-cijfers was er in 2023 een toename van 3.465 
geiten t.o.v. 2007 (van 1.348 naar 4.813). Dat is een groei van 
357%. Kan het college deze toename onderschrijven? 

4. Uit de getallen van het CBS blijkt een duidelijke groei van het aantal 
geiten in onze gemeente sinds de Q-koortspandemie in 2007-2009. 
En ondanks het moratorium blijft het aantal geiten groeien. Is het 
college het eens met Sociaal Gemert-Bakel dat dit een onwenselijke 
situatie is? 

5. Indien het college het eens is met deze gedachte, wat is zij 
voornemens hieraan te doen? 

6. Indien het college van mening is dat deze groei toegeschreven kan 
worden aan ‘reeds vergunde dieren’, is zij dan voornemens om bij 
de provincie te verzoeken het moratorium aan te scherpen?  

7. Zo nee, heeft het college inzicht in hoeveel geiten er nog bij kunnen 
komen in Gemert-Bakel, ondanks het ingestelde moratorium? Gaat 
de gemeente deze informatie delen met de raad? 

8. Vindt het college het vanuit het oogpunt van volksgezondheid 
wenselijk dat het aantal geiten blijft toenemen, gelet op de Q-
koortspandemie en het nog lopende VGO-III-onderzoek? 

 

Met vriendelijke groet, 

Marius Vos 


